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1  Εκθεση καμπανάκι για τις αυτοκτονίες
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-09-2019

Επιφάνεια: 54.26 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΑΓΚΟΣΜΙΟΣ ΟΡΓΑΝΙΣΜΟΣ ΥΓΕΙΑΣ

Εκθεση-καμπανάκι 
για τις αυτοκτονίες
ΛΟΝΔΙΝΟ. Κάθε 40 δευτερόλε
πτα ένας άνθρωπος αυτοκτονεί, 
σύμφωνα με στοιχεία του Παγκό
σμιου Οργανισμού Υγείας, με την 
αυτοχειρία να αποδεικνύεται πιο 
θανατηφόρος από τους πολέμους. 
0 απαγχονισμός, η δηλητηρίαση 
και η χρήση όπλου είναι οι κοινό
τερες μέθοδοι αυτοκτονίας, ενώ ο 
ΠΟΥ καλεί τις κυβερνήσεις του κό
σμου να υιοθετήσουν προγράμμα
τα πρόληψής της, προσφέροντας 
ψυχολογική υποστήριξη κατά του 
άγχους. «Η αυτοκτονία είναι ένα 
διεθνές υγειονομικό πρόβλημα, 
που επηρεάζει κάθε ηλικία, φύλο 
και γεωγραφική περιοχή», αναφέ
ρει η έκθεση του ΠΟΥ, που απο
καλύπτει ότι η αυτοχειρία είναι η 
δεύτερη αιτία θανάτου μεταξύ των 
νέων 15 με 29 ετών, μετά τα τρο
χαία δυστυχήματα.
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1  Συν 1.500 θάνατοι λόγω καύσωνα
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 11 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-09-2019

Επιφάνεια: 456.96 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Συν 1.500 θάνατοι λόγω καύσωνα
Φέτος, σε σχέση με τον μέσο όρο των δύο προηγούμενων ετών, στη Γαλλία

Στο σιντριβάνι της πλατείας Ανιρέ Σιτροέν κατέφυγε αυτά το παιδί για λίγη 
δροσιά, στις 25 Ιουνίου, στο Παρίσι.

ΠΑΡΙΣΙ. Τον θάνατο 1.500 επιπλέ
ον πολιτών προκάλεσαν τα δύο 
κύματα καύσωνα που έπληξαν 
φέτος το καλοκαίρι τη Γαλλία, 
ενώ η υπουργός Υγείας, Ανιές 
Μπουζέν, επισήμανε ότι ο αριθ
μός των νεκρών υπήρξε δέκα φο
ρές μικρότερος από εκείνον του 
καύσωνα του 2003.

Τα δύο «επεισόδια καύσωνα» 
του περασμένου Ιουνίου και Ιου
λίου προκάλεσαν τον θάνατο 
1.500 ανθρώπων επιπλέον, σε 
σχέση με τον μέσο όρο των δύο 
προηγούμενων ετών. Στην ανα
κοίνωσή του το υπουργείο Υγεί
ας αναφέρει ότι «1.435 επιπλέον 
θάνατοι, 567 κατά το πρώτο κύμα

Η υπουργός Υγείας, 
Ανιές Μπουζέν, επισή- 
μανε ότι ο αριθμός 
των νεκρών υπήρξε 
δέκα φορές μικρότερος 
από εκείνον του καύ
σωνα του 2003.

καύσωνα και 868 κατά το δεύ
τερο, αύξησαν τη θνησιμότητα 
κατά 9,1% σε σύγκριση με τους 
αντίστοιχους μήνες των τελευταί
ων δύο ετών, με κανονικές θερ
μοκρασίες». Στα τέλη Ιουλίου, η 
θερμοκρασία ξεπέρασε τους 40 
βαθμούς Κελσίου σε πολλές πό
λεις της Γαλλίας, όπως στο Πα
ρίσι, όπου καταγράφηκε θερμο
κρασία 42,6 βαθμών.

«Ο καύσωνας του 2003 διήρ- 
κεσε 20 συνεχόμενες ημέρες. Οι 
καύσωνες του 2019 είχαν διάρ
κεια 19 ημερών, αλλά με διαλείμ
ματα. Ο δεύτερος καύσωνας είχε 
καλύψει σχεδόν όλη τη χώρα, με 
ιδιαίτερα υψηλές θερμοκρασί
ες», είπε η κ. Μπουζέν μιλώντας

χθες στην εκπομπή «Qu^tion 
Politique» του ραδιοφώνου της 
France Inter. «Παρά τις δύσκο
λες συνθήκες, πετύχαμε, χάρη

στην πρόληψη και σε μηνύματα 
μέσω σελίδων κοινωνικής δικτύ
ωσης, να περιορίσουμε δραστικά 
τη θνησιμότητα σε σχέση με τα

ποσοστά του 2003», κατέληξε η 
υπουργός Υγείας.

Η κ. Μπουζέν επαίνεσε το έρ
γο του προσωπικού των δημόσι
ων νοσοκομείων και των υπη
ρεσιών έκτακτης ανάγκης. Η 
προληπτική κινητοποίηση των 
υπηρεσιών επέτρεψε την ορθο
λογική χρήση των υπηρεσιών 
υγείας, με την αύξηση των ει
σαγωγών στα επείγοντα να μην 
ξεπερνά το 3% σε σχέση με πέ
ρυσι. «Οι 1.500 επιπλέον θάνα
τοι αφορούν στην πλειονότητά 
τους άτομα άνω των 75 ετών, αλ
λά και μεσήλικες και νέους που 
επηρεάστηκαν από τις πολύ υψη
λές θερμοκρασίες. Περίπου δέκα 
θάνατοι σημειώθηκαν σε χώρους 
εργασίας. Επρόκειτο για άνδρες 
που εργάζονταν σε εξωτερικούς 
χώρους», είπε η υπουργός.

Κριτική στην κυβέρνηση άσκη
σε, όμως, η Ενωση Διευθυντών 
Υπηρεσιών Ηλικιωμένων (AD-PA), 
υπογραμμίζοντας ότι ο αριθμός 
των νεκρών παραμένει «ανεπί
τρεπτος», παρά τις «χρήσιμες» 
πρωτοβουλίες που ανέλαβαν το 
υπουργείο Υγείας και οι δημοτικές 
αρχές πολλών πόλεων της χώρας. 
«Η κυβέρνηση οφείλει να πάει πιο 
μακριά και να θέσει σε λειτουρ
γία υπηρεσίες που θα αφιερώνουν 
περισσότερο χρόνο στους ηλικι
ωμένους πολίτες», αναφέρει ανα
κοίνωση της AD-PA.

Η Γαλλία κατέρριψε φέτος κά
θε προηγούμενο ρεκόρ ζέστης, με 
46 βαθμούς Κελσίου να καταγρά
φονται στον νομό του Ερό στις 28 
Ιουνίου. Ο πιο φονικός καύσωνας 

5 στη χώρα παραμένει, πάντως, αυ
τός του 2003. Κατά τη διάρκεια 
του θερμού εκείνου καλοκαιριού, 
οι νεκροί από τον καύσωνα είχαν 
φθάσει τους 19.490 σε όλη τη χώ
ρα, σύμφωνα με κρατική μελέτη 
που είχε δημοσιοποιηθεί το 2007.

REUTERS
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1  ΕΣΥ και η ολική αρθροπλαστική
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 12 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-09-2019

Επιφάνεια: 74.46 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΣΥ και η ολική 
αρθροπλαστική
Κύριε διευθυντά

Με την παρούσα ζητώ μιαν απά
ντηση από το υπουργείο Υγεί
ας για το εξής θέμα: Για ποιο λόγο, 

ενώ υπάρχει η δυνατότητα η ολική 
αρθροπλαστική γόνατος να γίνεται 
με τη νεότερη μέθοδο ίεςί track, η 
μέθοδος αυτή να μη χρησιμοποιεί
ται στα δημόσια νοσοκομεία παρά 
να είναι προνόμιο μόνο των ιδιωτι
κών νοσοκομείων; Ετσι ο ασθενής 
που δεν διαθέτει το ανάλογο χρη
ματική ποσό ή ιδιωτική ασφάλιση, 
ταλαιπωρείται αφάνταστα με μια 
επέμβαση πολύ δύσκολη, με πολλές 
ημέρες νοσηλείας και αποθεραπεί
ας και με τους ανάλογους πόνους. 
Ομως, αν σε κάτι πρέπει να είμαστε 
ίσοι αυτό είναι στο θέμα της Υγείας. 

Διαθέτουμε εξαίρετους γιατρούς

στα δημόσια νοσοκομεία μας και 
ακόμη και αν υποθέσουμε ότι χρειά
ζονται κάποια ιδιαίτερη εκπαίδευση 
για το είδος αυτό της χειρουργικής 
επέμβασης, ας την αποκτήσουν το 
ταχύτερο δυνατόν.

ΕΛΕΝΗ ΓΚΕΡΤΣΟΥ
Φιλόλογος
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1  ΦΑΡΜΑΚΕΙΑ ΕΟΠΥΥ Εως το τέλος Νοεμβρίου οι
παρεμβάσεις

Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-09-2019

Επιφάνεια: 68.25 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΦΑΡΜΑΚΕΙΑ ΕΟΠΥΥ

Εως το τέλος Νοεμβρίου 
οι παρεμβάσεις
Εως το τέλος Νοεμβρίου εκτιμάται 
ότι θα έχουν ολοκληρωθεί οι παρεμ
βάσεις που προωθεί το υπουργείο 
Υγείας για την καλύτερη εξυπηρέτη
ση των ασφαλισμένων από ία φαρ
μακεία του ΕΟΠΥΥ. Οπως ανακοίνω
σε χθες ο ΕΟΠΥΥ, έως ία μέσα Οκτω
βρίου αναμένεται να έχει ολοκληρω
θεί η επέκταση του φαρμακείου 
Ομόνοιας με τη λειτουργία αίθουσας 
αναμονής σε χώρο δίπλα στο φαρμα
κείο εντός της στοάς, ενώ έως το τέ
λος Οκτωβρίου θα μεταστεγαστεί το 
φαρμακείο ΕΟΠΥΥ Γκύζη σε νέο κτί
ριο στη λεωφόρο Αλεξάνδρας, το 
οποίο θα περιλαμβάνει χώρο αναμο
νής και περισσότερα γκισέ για την 
εξυπηρέτηση των ασθενών. Περί τα 
τέλη Νοεμβρίου αναμένεται να έχει 
ολοκληρωθεί και η ανακαίνιση-επέ- 
κταση του φαρμακείου ΕΟΠΥΥ Καλ
λιθέας, όπου δημιουργείται χώρος 
αναμονής για τους ασφαλισμένους.
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1  Αρση συναγερμού για τη φυματίωση
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-09-2019

Επιφάνεια: 239.98 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αρση συναγερμού για τη φυματίωση
Δεν υπάρχει ενεργή νόσος στα τρία άτομα, που διακομίστηκαν 
από το Κέντρο Υγείας Αλμυρού στο Νοσοκομείο - 
Καθησυχάζει η διοίκηση του Αχιλλοπούλειου

Α
ρση συναγερμού στο 
Νοσοκομείο Βόλου για 
τα τρία άτομα, που δια
κομίστηκαν στο Νοσοκομείο 

Βόλου και όπως καταγράφηκε 
το περασμένο Σάββατο έγινε 
αναφορά στο ΚΕΕΛΠΝΟ για φυ
ματίωση. Τελικά «θετικά ανα- 
φερόμενο ως κρούσμα φυμα
τίωσης» είναι μόνο ένα και αφο
ρά στον άνδρα αλβανικής κατα
γωγής, συγγενή της οικογένει
ας από το Αχίλλειο Αλμυρού, ο 
οποίος αναχώρησε για την Αλ
βανία την περασμένη εβδομά
δα, όπως έγινε γνωστό χθες 
από τη διοίκηση του Αχιλλο- 
πουλείου.

Στα υπόλοιπα τρία άτομα, που 
διακομίστηκαν εσπευσμένα στο 
Νοσοκομείο, μετά τον εργαστη
ριακό έλεγχο που υποβλήθηκαν 
διαπιστώθηκε πως τελικά δεν έχει 
μεταδοθεί η νόσος.

Ειδικότερα, σύμφωνα με τον 
υποδιοικητή Χαρ. Αποστολίδη, η 
κινητοποίηση για τη διακομιδή 
των δύο γυναικών και του ανήλι
κου κοριτσιού το Σάββατο το με
σημέρι στο Αχιλλοπούλειο κρίθη- 
κε απαραίτητη μετά τη θετική εξέ

ταση Mantoux σε ένα από τα τρία 
άτομα, που νωρίτερα είχαν εξετα
στεί στο Κέντρο Υγείας Αλμυρού.

«Επειδή έγινε αναφορά στο ιστο
ρικό του αλλοδαπού συγνενή 
τους, ο οποίος έχει προσβληθεί 
από τη νόσο και επειδή όπως ήταν 
φυσικό οι γυναίκες ανησύχησαν, 
επισκέφτηκαν ιδιώτη γιατρό, ο 
οποίος και συνέστησε να υποβλη
θούν σε εξετάσεις.

Στον έλεγχο που ακολούθησε 
στο Κέντρο Υγείας Αλμυρού η εξέ
ταση Mantoux ήταν θετική καιέτσι 
προέκυψε ο συναγερμός και ζητή
θηκε η διακομιδή στο Αχιλλοπού- 
λειο», εξήγησε ο ίδιος.

Το Κέντρο Υγείας Αλμυρού υπο
χρεωτικά, όπως προβλέπει το 
σχετικό πρωτόκολλο, ενημέρωσε 
τη Διεύθυνση Υγείας, που με τη 
σειρά της ενημέρωσε το ΚΕΕΛ
ΠΝΟ για να ακολουθηθεί συγκε
κριμένη διαδικασία.

Στο Τμήμα Επειγόντων Περιστα
τικών του ΓΝΒ, που ακολούθησε 
εργαστηριακός και ακτινολογικός 
έλεγχος, που έδειξε ότι «δεν 
υπάρχει ενεργή νόσος», όπως επι- 
σήμανεο υποδιοικητής στον ΤΑΧΥ
ΔΡΟΜΟ, εκτιμώντας ότι οι γιατροί 
του Κέντρου Υγείας, περισσότερο

για λόγους ψυχολογικούς και προ- 
κειμένου να υπάρξει ασφαλής διά
γνωση που δεν θα αφήνει περιθώ
ρια παρερμηνειών, ενημέρωσαν 
για το θετικό Mantoux τη Διεύθυν
ση Υγείας και έτσι σήμανε ο συνα
γερμός.

«Εμείς δεν είμαστε υπεύθυνοι 
για την κλινική διάγνωση των περι
στατικών. Οταν ενημερωνόμαστε 
σχετικά με περιστατικά που παρα
πέμπουν σε λοιμώδη νόσο και 
υπάρχουν θετικές ενδείξεις ως 
προς αυτό είμαστε υποχρεωμένοι 
να ενημερώσουμε το ΚΕΕΛΠΝΟ 
και να δώσουμε οδηγίες για να 
ακολουθηθούν συγκεκριμένες 
διαδικασίες», εξήγησε η διευθύν
τρια της Διεύθυνσης Υγείας Χρυ- 
σούλα Κολημήτρα, που μίλησε 
στον ΤΑΧΥΔΡΟΜΟ το Σάββατο 
σχετικά με τα συγκεκριμένα κρού
σματα.

Οι γιατροί πάντως ενημέρωσαν 
τα τρία άτομα πως έχουν τη δυνα
τότητα να προγραμματίσουν επι
πλέον εργαστηριακό έλεγχο, αν το 
επιθυμούν, ο οποίος σε αυτές τις 
περιπτώσεις γίνεται στο Πανεπι
στημιακό Νοσοκομείο της Λάρι
σας.

ΒΑΣΩ ΚΥΡΙΑΖΗ
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1  Ανάσα στην Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγείας η
είσοδος 800 νέων γιατρών

Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 18,39 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-09-2019

Επιφάνεια: 287.98 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ανάσα στην Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγ
ΤΗΣ ΜΑΡΘΑΣ ΚΑΪΤΑΝΙΔΗ

Τ
ην είσοδο 800 γιατρών, οι οποίοι 
θα δώσουν ανάσα στις υπηρεσί
ες της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας 
Υγείας (ΠΦΥ), ανακοίνωσε ο Πρωθυπουρ

γός Κυριάκος Μητσοτάκης στη ΔΕΘ. Η 
ηγεσία του υπουργείου Υγείας έχει ήδη 
εξασφαλίσει το απαραίτητο κονδύλι, χαρ
τογραφώντας παράλληλα τα κενά ανά τη 
χώρα και επιχειρώντας να ανατάξει τον 
πολύπαθο τομέα πριν από την έξαρση 
της εποχικής γρίπης και των χειμερινών

λοιμώξεων. Οι ελλείψεις σε γιατρούς πρώ
της γραμμής είναι άλλωστε και η αιτία που 
στην οδό Αριστοτέλους διεξάγεται ένας 
αγώνας δρόμου. Αρκεί να λάβει κανείς 
υπόψη ότι σε 28 νομούς της χώρας δεν 
υπάρχει ούτε ένας συμβεβλημένος παι
δίατρος με τον ΕΟΠΥΥ.

Στην Αρκαδία, την Αργολίδα, την Καρ
δίτσα, την Καστοριά, την Κοζάνη και τη 
Λακωνία οι ασφαλισμένοι δεν έχουν τη 
δυνατότητα να απευθυνθούν σε συμβε
βλημένο γυναικολόγο - μαιευτήρα, ενώ στο 
Ρέθυμνο, την Ευρυτανία, την Κεφαλονιά,

τη Λευκάδα και τη Σάμο καταγράφεται 
«μαύρη τρύπα» σε καρδιολόγους. Στο πλαί
σιο αυτό η ηγεσία του υπουργείου Υγείας, 
σε συνεργασία με τον ΕΟΠΥΥ, βρίσκεται 
σε διαβούλευση με τον Πανελλήνιο Ιατρι
κό Σύλλογο (ΠΙΣ) ώστε να δημιουργηθεί 
ένα δελεαστικό πλαίσιο συνεργασίας των 
ιδιωτών γιατρών με τον Οργανισμό.

ΑΝΤΙΔΟΤΟ ΣΤΟ BRAIN DRAIN. Στη δίνη 
των ελλείψεων έχει βουλιάξει και η δημό
σια, δωρεάν πρωτοβάθμια περίθαλψη των 
ασφαλισμένων, καθώς σε διάστημα μόλις

είας η είσοδος 800 νέων γιατρών
έξι μηνών οι πολίτες έχουν στερηθεί 1,5 
εκατομμύριο δωρεάν επισκέψεις.

Εν τω μεταξύ, η ηγεσία του υπουργείου 
Υγείας πορεύεται με διπλό στόχο: αφενός 
να τονώσει την ΠΦΥ και αφετέρου να δη
μιουργήσει ευκαιρία και κίνητρα για τους 
νέους γιατρούς, οι οποίοι μεταναστεύουν 
προς αναζήτηση εργασιακής ασφάλειας 
και ικανοποιητικών απολαβών. Στο πλαίσιο 
αυτό, μελετάται να δοθεί προτεραιότητα σε 
ειδικούς ιατρούς που έχουν ανοίξει ιατρείο 
μετά το 2012 και οι οποίοι παραμένουν 
αποκλεισμένοι από τον ΕΟΠΥΥ.

Επιπλέον, εξετάζεται το ενδεχόμενο να 
δοθούν επιπλέον μόρια σε γιατρούς που 
επιθυμούν να επαναπατριστούν ενώ πα
ράλληλα δίδεται ιδιαίτερη έμφαση στις 
ακριτικές περιοχές και τη νησιωτική χώρα.

ΤΟ ΕΥΡΩΠΑΪΚΟ ΜΟΝΤΕΛΟ. Σε δεύτερη 
φάση σχεδιάζεται η ενίσχυση των πρωτο
βάθμιων υπηρεσιών υγείας και με 1.200 
οικογενειακούς γιατρούς, απαιτείται εντού
τοις περισσότερος χρόνος και επεξεργασία.

Οπως διευκρινίζει άλλωστε στα «ΝΕΑ» 
η α' αντιπρόεδρος του ΠΙΣ Αννα Μαστο-

ράκου, είναι αναγκαίο να δημιουργηθεί 
ένα δελεαστικό περιβάλλον με παράδειγ
μα το ευρωπαϊκό μοντέλο. «Στην Ευρώπη 
αντιστοιχεί ένας γενικός γιατρός σε 1.500 
ασθενείς ενώ στη χώρα μας η αντιστοίχιση 
είναι ένας προς 2.500». Και επιμένει ότι 
παράλληλα πρέπει να γίνουν τομές στη 
χρηματοδότηση.«Δεσμεύουμε μόνο το 
22% των πόρων για την ΠΦΥ ενώ στην 
Ευρώπη το αντίστοιχο ποσοστό αγγίζει το 
30%. Πρόκειται για μία αδυναμία που έχει 
εντοπίσει και ο Παγκόσμιος Οργανισμός 
Υγείας».
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1  Οχι άλλα θύματα στο βωμό της υποχρηματοδότησης
της Υγείας

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-09-2019

Επιφάνεια: 343.15 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΧΙΟΣ - ΔΟΜΕΣ ΥΓΕΙΑΣ

Οχι άλλα θύματα στο βωμό
της υποχρηματοδότησης της Υγείας
Κινητοποίηση από σωματεία και φορείς, για τα αλλεπάλληλα Θανατηφόρα περιστατικά τον τελευταίο χρόνο

Arm παλίοτερη κινητοποίηση στο Νοσοκομείο Χίου

γω έλλειψης πληρώματος.
Την ίδια ώρα, το Νοσοκομείο Χίου λειτουργεί με ελλείψεις νο

σηλευτικού, ιατρικού, παραϊατρικού και διοικητικού προσωπικού 
που ξεπερνούν ίο 40% και με εργασιακές σχέσεις - λάστιχο.

Στη νοσηλευτική υπηρεσία, στις 223 θέσεις που προ- 
βλέπονται από τον οργανισμό υπηρετούν 123 άτομα.

Στην ιατρική υπηρεσία, αντίστοιχα, στις 85 θέσεις 
που προβλέπονται υπηρετούν 57 άτομα. Χαρακτηρι
στική είναι η έλλειψη γιατρών ειδικοτήτων όπως νευ
ρολόγου, ογκολόγου κ.λπ. Στη διοικητική υπηρετούν 
39 άτομα από τα 67, ενώ για το παραϊατρικό προσω
πικό στις 69 προβλεπόμενες θέσεις σήμερα υπηρε
τούν 37 άτομα.

Τα τεράστια κενά προσπαθούν να τα καλύψουν 
με προγράμματα κοινωφελούς εργασίας και συμβα- 
σιούχους με «μπλοκάκι», όπου νέοι και νέες εργάζο
νται με μισθούς πείνας και χωρίς εργασιακά δικαιώ
ματα. Ενώ άφθονα είναι και τα προβλήματα υλικοτε- 
χνικής υποδομής.

Σωματεία και φορείς απαιτούν: Μαζικές προσλήψεις 
μόνιμου προσωπικού με βάση τις σημερινές ανάγκες. 

Τη δημιουργία σύγχρονων κλινικών πλήρως στελεχωμένων με επι
στημονικό, ιατρικό, παραϊατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό. Την 
άμεση αποπεράτωση των κτιριακών υποδομών, που έχουν οδη
γήσει σε «μπλακ άουτ» τη νοσηλευτική περίθαλψη.

Σ
ε παράσταση διαμαρτυρίας στο Νοσοκομείο Χί
ου προχώρησαν την περασμένη Παρασκευή σω
ματεία και φορείς του νησιού, μετά από πρωτο
βουλία του Σωματείου Εργαζομένων του «Σκυ- 
λίτσειου» Νοσοκομείου Χίου (ΣΕΣΝΟΧ), ενώ για την 
ίδια μέρα το Νομαρχιακό Τμήμα της ΑΔΕΔΥ είχε προ

κηρύξει τρίωρη στάση εργασίας.
Στην κινητοποίηση συμμετείχαν το Σωματείο Συ

νταξιούχων ΕΦΚΑ Χίου, η Περιφερειακή Ομοσπον
δία Ατόμων με Αναπηρία Βορείου Αιγαίου (ΠΟΑμεΑ- 
ΒΑ), όπως και οι εκλεγμένοι δημοτικοί και περιφερει
ακοί σύμβουλοι της «Λαϊκής Συσπείρωσης».

Αφορμή για την κινητοποίηση στάθηκε ο θάνατος 
ενός ανθρώπου στο χωριό Τρύπες στην περιοχή Α- 
μανή, λόγω έλλειψης γιατρού και οξυγόνου. Οπως 
καταγγέλλουν οι φορείς, είναι ο έκτος άνθρωπος 
που χάνεται σε έναν χρόνο λόγω των τραγικών ελ
λείψεων σε προσωπικό και εξοπλισμό στις δομές Πρωτοβάθ
μιας Φροντίδας, όπου οι ελάχιστοι αγροτικοί γιατροί έχουν στην 
ευθύνη τους δεκάδες χωριά, ενώ ακόμη το ένα και μοναδικό α
σθενοφόρο του ΕΚΑΒ στο νησί λειτουργεί μόνο μια βάρδια, λό
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1  «Οι πονοκέφαλοι δεν σκοτώνουν ζωές, αλλά ημέρες
ζωής»

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-09-2019

Επιφάνεια: 217.33 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Οι πονοκέφαλοι δεν σκοτώνουν 
ζωές, αλλά ημέρες ζωής»
Με αφορμή την Παγκόσμια Ημέρα Κεφαλαλγίας 
στις 12 Σεπτεμβρίου

Οι κεφαλαλγίες δεν σκοτώνουν 
ζωές, αλλά ημέρες ζωής, αναφέρει η 
Ελληνική Εταιρεία Κεφαλαλγίας, με 
αφορμή την Παγκόσμια Ημέρα Κε
φαλαλγίας, 12 Σεπτεμβρίου, τονίζον
τας ότι «συχνά τα ίδια τα αναλγητικά 
επιδεινώνουν τους πονοκεφάλους 
όταν χρησιμοποιούνται αλόγιστα και 
δεν αρκούν οι φιλικές συμβουλές και 
οι παραδοσιακοί τρόποι για να αντι
μετωπίσει κανείς τον πονοκέφαλό 
του. Ούτε το ξεμάτιασμα».

Η Εταιρεία υποστηρίζει την άπο
ψη ότι η καλύτερη θεραπεία μιας πά
θησης είναι η πρόληψη που επιτυγχά
νεται μέσα από την ενημέρωση του 
πληθυσμού και στο πλαίσιο αυτό 
διοργανώνει στις 12 Σεπτεμβρίου 
(18.00 μμ στη Λέσχη Αξιωματικών 
Ενόπλων Δυνάμεων, Ρηγίλλης 1) εκ
δήλωση στο πλαίσιο εκστρατείας 
ενημέρωσης επαγγελματιών υγείας 
και κοινού για τα προβλήματα της 
κεφαλαλγίας και της ημικρανίας. Κύ

ριος στόχος είναι η ορθή διάγνωση, 
αντιμετώπιση, προφύλαξη και απο
φυγή κατάχρησης φαρμακευτικών 
ουσιών και αυτοθεραπείας.

Η ημικρανία είναι το 2ο σημαντι
κότερο ιατρικό πρόβλημα παγκο- 
σμίως, μετά την τερηδόνα και πρώτη 
αιτία αναπηρίας σε άτομα κάτω των 
50 ετών, λόγω απώλειας ποιοτικού 
χρόνου και λόγω πόνου, αναφέρει η 
Ελληνική Εταιρεία Κεφαλαλγίας. 
Προσθέτει ότι όσοι υποφέρουν από 
συχνές κεφαλαλγίες πρέπει απαραί
τητα να έχουν ιατρική παρακολούθη
ση και πρόσβαση στις νέες εξειδικευ- 
μένες θεραπείες, γιατί δεν μπορούν 
από μόνοι τους να διαχειριστούν αυ
τό το ιατρικό πρόβλημα.

Ειδικά Κέντρα Κεφαλαλγίας υπάρ
χουν σε αρκετά δημόσια νοσοκομεία 
στελεχωμένα με ειδικούς γιατρούς 
που καθοδηγούν με επιστημονικότη- 
τα, αποτελεσματικότητα και ασφά
λεια τους κεφαλαλγικούς ασθενείς.
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1  Νέα παρέμβαση του Ιατρικού Συλλόγου για τη
ρύπανση και τη δυσοσμία

Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 13 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-09-2019

Επιφάνεια: 510.21 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

• ΚΑΛΕI ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ ΝΑ ΠΡΟΕΔΡΕΥΣΕΙ ΣΕ ΣΥΣΚΕΨΗ ΦΟΡΕΩΝ ΣΤΟΝ ΒΟΛΟ

Νέα παρέμβαση του Ιατρικού Συλλόγου 
για τη ρύπανση και τη δυσοσμία
Προ των ευθυνών του θέτει ο Ιατρικός Σύββογος Μαγνησίας τον υπουργό 
ΠεριβάββοντοςΚωστή Χατζηδάκη για τη ρύπανση και τη δυσοσμία 
καμένου πβαστικού, στονΒόβο. ΟΙΣΜ του ζητεί να έρθει στονΒόβο και 
να προεδρεύσει σύσκεψης με ύβους τους φορείς, ενώ στην επιστοβή 
περιγράφεται η εικόνα των κβινικών συμπτωμάτων που παρουσιάζουν 
οι ποβίτες. Παρέμβαση έγινε και από τον διοικητή του Νοσοκομείου κ. 
Δραμητινό, που αναφέρει πως η ρύπανση εγκβωβίζεται στονΒόβο βόγω 
τωνμορφοβογικώνχαρακτηριστικών του.

Τ
ο διοικητικό συμβούλιο του Ιατρικού Συλ
λόγου Μαγνησίας ζητά πρωτοβουλίες από 
τον υπουργό για το χρονίζον, σοβαρό και 
ανεπίλυτο μέχρι τώρα, ζήτημα της αέριας ρύπαν

σης στο πολεοδομικό συγκρότημα του Βόλου, 
με σκοπό την επίλυση αυτού του επικίνδυνου 
προβλήματος. Μεταξύ άλλων αναφέρει στην 
επιστολή του:
«Το φαινόμενο αυτό επιδεινώθηκε από μηνών με 
την εμφάνιση επιπλέον μιας έντονης δυσοσμίας 
με χαρακτηριστικά χημικής ουσίας και καμένου 
πλαστικού, που εμφανίζεται συνήθως τις πρώ
τες πρωινές ώρες με προοδευτική επιδείνωση 
προϊόντος του χρόνου και στην έντασή του και 
στην συχνότητα εμφάνισής του.
Αυτό που μας ανησυχεί ακόμη περισσότερο εί
ναι ότι εκτός από τη δυσάρεστη αυτή οσμή που 
υπερίπταται της πόλης μας, πολλοί συνάνθρωποί 
μας, όπως μας αναφέρθηκε μετ’ επιτάσεως από 
συναδέλφους μας, κατά την διάρκεια εμφάνισης 
αυτήςτηςδυσοσμίας, παρουσιάζουν και έντονα 
συμπτώματα, όπως βήχα, φαρυγγαλγία, δα

κρύρροια, ρινόρροια και δερματικά εξανθήματα. 
Οφείλουμε να σας ενημερώσουμε ότι ο Ι.Σ.Μ. 
ασχολείται διαχρονικά και αναδεικνύει το μείζον 
πρόβλημα της αέριας ρύπανσης στην πόλη του 
Βόλου, καθώς και τους κινδύνους που απορ
ρέουν από αυτήν την επιβάρυνση. Σε πρόσφατη 
μάλιστα παρουσίαση, τον Φεβρουάριο 2019, 
αναδρομικής επιδημιολογικής μελέτης που 
διεξήχθη από την έδρα της Στατιστικής και Επι
δημιολογίας του Πανεπιστημίου Θεσσαλίας και 
χρηματοδοτήθηκε από την Περιφέρεια Θεσσα
λίας, αναδείχθηκε με σαφή τρόπο ότι, εκτός των 
άλλων προβλημάτων υγείας των κατοίκων της 
περιοχής μας που καταγράφονται, περιγράφε- 
ται την τελευταία δεκαετία αυξημένη συχνότητα 
(μέχρι τετραπλάσια σχεδόν) στη θνησιμότητα από 
Αγγειακά Εγκεφαλικά Επεισόδια στους κατοί
κους του Καλλικρατικού Δήμου Βόλου, 
θεωρούμε λοιπόν απαραίτητο ως εποπτεύου- 
σα αρχή που είστε για θέματα Περιβάλλοντος με 
αρμοδιότητες και γνώση επί αυτών των θεμά
των, αλλά επιπλέον διαθέτοντας προσωπικό και

Ο διοι
κητής του 
Νοσοκο
μείου Βό
λου τονίζει 
πως το γε
ωγραφικό 
ανάγλυφο 
της πόλης 
συγκρατεί 
τη ρύπαν
ση

τεχνολογικό εξοπλισμό για την επίλυση αυτών 
των προβλημάτων, ότι είναι αδήριτη ανάγκη να 
προεδρεύσετε και να συντονίσετε ειδική σύ
σκεψη στον Βόλο με συμμετοχή των πολιτικών 
και επιστημονικών φορέων της πόλης μας και 
της περιοχής μας, των βουλευτών μας, με εκ
προσώπους πολιτών, αλλά και με την παρουσία 
δημοσιογράφων που θα καταγράψουν και θα 
δημοσιοποιήσουν τις θέσεις και απόψεις όλων 
των συμμετεχόντων».

Ο διοικητής του Νοσοκομείου
0 διοικητής του Νοσοκομείου Βόλου γιατρός κ. 
Δραμητινόςτονίζει πωςτο γεωγραφικό ανάγλυ
φο της πόλης συγκρατεί τη ρύπανση και χαρα
κτηρίζει παγκόσμια πρωτοτυπία την ύπαρξη της 
ΑΓΕΤ μέσα στην πόλη.
«Το γεωγραφικό ανάγλυφο «κρατάει» την ρύ

πανση. Η πόλη αναπτύχθηκε με ρυμοτομικό 
μοντέλο που ευνοεί της συνθήκες δημιουρ
γίας φωτοχημικού νέφους. Έχοντας από τον 
Βορρά τον ορεινό όγκο του Πηλίου, οι άνεμοι 
μπαίνουν στην πόλη από Βορειοδυτικά, δυτικά 
και νοτιοδυτικά. Με τις βασικές γνώσειςτης με
τεωρολογίας καταλαβαίνει κανείς ότι κατά τη 
διάρκεια του έτους με την πλειοψηφία των ανέ
μων στην περιοχή από βόρειες κατευθύνσεις 
(μελτέμια), τα οποία ακολουθούν το ανάγλυφο 
του βουνού, φτάνουν στον Βόλο υπό μορφή 
«μπουκαδούρας» νοτιοδυτικής κατεύθυνσης 
η υπό μορφή βορειοδυτικών η δυτικών ανέ
μων. Το σφάλμα της βιομηχανικής ανάπτυξης 
του προηγούμενου αιώνα, ήταν και συνεχίζει να 
παραμένει η ανάπτυξη μεγάλων και ρυπογόνων 
βιομηχανιών στις παρυφέςτης πόλης, της ΑΓΕΤ 
νοτιοανατολικά και της Χαλυβουργίας και της 
λοιπής ΒΙΠ Ε βορειοδυτικά, εγκλωβίζοντας τους 
ρύπους πάνω από την πόλη σε κάθε κατεύθυν
ση ανέμου. Το δε γεωγραφικό ανάγλυφο Πήλιο, 
Βόλος, Παγασητικός κόλπος κατακρατάει τους 
ρύπους στο επίπεδο της Πορταριάς. Η σύγχρο
νη δόμηση της πόλης με οκταόροφες πολυκα
τοικίες στην παραλία και μονοκατοικίες από τον 
τρίτο παράλληλο αυτής δεν αφήνει τον άνεμο 
να κυκλοφορεί εγκλωβίζοντας τους ρύπους 
περισσότερο. Στα πλαίσια του Καλλικρατικού 
δήμου και με την ανάπτυξη της πόλης βρέθη
κε το εργοστάσιο της ΑΓΕΤ μέσα στο ιστό της 
πόληςσε μια παγκόσμια πρωτοτυπία, με καύση 
σκουπιδιών σε τσιμεντοβιομηχανία παλαιωμέ- 
νης τεχνολογίας, μέσα στην πόλη» αναφέρει ο 
διοικητής του Νοσοκομείου Βόλου, κ. Ματθαίος 
Δραμητινός.
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1  Συνεδρίαση για Νοσοκομείο Κυπαρισσίας ζητεί ο
Κουκούμης

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ
ΜΕΣΣΗΝΙΑΣ

Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-09-2019

Επιφάνεια: 99.97 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Συνεδρίαση για Νοσοκομείο 
Κυπαρισσίας ζητεί ο Κουκούμης
Τη σύγκληση έκτακτης συνεδρία

σης ίου Δημοτικού Συμβουλίου Τρι- 
φυλίας ζητεί ο συνδυασμός "Λαϊκή 
Συσπείρωση". Ο συνδυασμός απαιτεί 
τον καθορισμό αγωνιστικών δράσεων 
ώστε να ανατραπεί το κλείσιμο του 
Νοσοκομείου Κυπαρισσίας και η με
τατροπή του σε κέντρο υγείας.

Πιο αναλυτικά, με ανακοίνωσή της 
η "Λαϊκή Συσπείρωση Τριφυλίας" 
κρούει τον κώδωνα του κινδύνου 
σε φορείς και λαό για τη μετατροπή 
του Νοσοκομείου Κυπαρισσίας σε 
ένα απλό κέντρο υγείας, εξαιτίας των 
τραγικών ελλείψεων σε ιατρικό και 
νοσηλευτικό προσωπικό. Η κατά
σταση αυτή, αναφέρει η ίδια ανα
κοίνωση, "πρέπει να ανατραπεί τώρα 
με την κινητοποίηση όλων όσοι πι
στεύουν ότι η υγεία του λαού πρέπει

να αποτελεί πρώτη προτεραιότητα 
γιατί αφορά τη ζωή μας".

Σε άλλο σημείο, επιρρίπτει δια
χρονικές ευθύνες που "έχουν ως 
βάση τους τη συνεχή μείωση της 
κρατικής χρηματοδότησης για την 
δημόσια υγεία, από όλες τις κυβερ
νήσεις, την ίδια ώρα που δίνουν πα
κτωλό χρημάτων και φοροαπαλλα
γών σε μεγάλες ιδιωτικές εταιρείες 
του κλάδου υγείας".

Η "Λαϊκή Συσπείρωση" καλεί τη 
νέα δημοτική αρχή "να συγκαλέσει 
άμεσα έκτακτο δημοτικό συμβούλιο 
για να αποφασίσουμε τις αγωνιστικές 
δράσεις που πρέπει να αναπτυχθούν 
σε συντονισμό με όλους τους μαζι
κούς φορείς της Τριφυλίας και βέβαια 
με το Σωματείο των Εργαζομένων 
του Νοσοκομείου Κυπαρισσίας".
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